
 
 

Referat af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Toften Middelfart 

Dato, tid og sted: Mandag 15. april 2024 hos Knud  

Tilstede:  Ditte, Jennifer, Knud, Stephanie, Jesper   

Referent:  Stephanie     

1. Valg af ordstyrer: Ditte  

2. Godkendelse og underskrivning af referat fra sidste bestyrelsesmøde 

3. Nyt fra formanden: 

a. Fast fryse penge i Middelfart sparekasse og få fordelagtige renter: 

Vi har fået et tilbud fra Middelfart Sparekasse om at fastfryse en del af vores 

bankindestående i en periode på minimum 3 måneder, der til gengæld kan give fordelagtige 

renter. Kassereren kigger på, hvor meget der er realistisk at låse fast.  

b. Gadebelysning på Langevænget:  

Da man ikke længere kan skaffe lysstofrør til gadelamperne på Langevænget, skal fatning 

og pærer udskiftes. Dette gøres i løbet af forsommeren, så der igen kan komme lys i alle 

lamper. 

c. Facebook gruppe: 

Bestyrelsen arbejder på at lave en Facebook-gruppe som skal have til formål at gavne det 

sociale og naboskabet i vores grundejerforening. 

d. Situationen omkring vores skov og bekymrede grundejere på Størvænget: 

Bestyrelsen laver udredende arbejde til næste møde 

e. Grundskyld: 

Vi har fået en opkrævning på grundskyld og søger rådgivning herom.  

4. Nyt fra kassereren: 

Intet nyt, vi mangler stadig betaling fra 10 grundejere.  

5. Rekreativ plan – de næste skridt: 

a. Legeplads. Status? 

Der arbejdes fortsat på at få færdiggjort arbejdet med dræn.  

Anlægsgartneren kæmper med vejret.  

b. Søg fond ved Middelfart sparekasse: 

Vi forsøger nu også at søge penge til den rekreative plan ved Middelfart Sparekasse.  

6. Eventuelt: 

Intet under dette punkt  



 
 

7. Næste ordinære bestyrelsesmøde: 

Mandag d. 17.  juni hos Jesper  


